
Styremøte i Sotra Volleyballklubb
Tid: 05.09.2022, klokka 17:30-19:30
Stad: Klasserommet i Bildøyhallen

Saker:

1/3 Innkalling

2/3 Saksliste

3/3 Referat

4/3 Orienteringar

5/3 Økonomi

6/3 Innkjøp

7/3 Klubbutvikling

8/3 Klubbutvikling (Vedlegg 1)

9/3 Påminnelse, sosiale medier i klubb og NVBF (Vedlegg 2)

10/3 Eventuelt

Orientering om sakene:

1/3 Innkalling

2/3 Saksliste

3/3 Referat

4/3 Orienteringar

a) Seriekampane for førstedivisjon kjem på heimesida



b) Høyring frå NTV om seriesystemet, oppvarming, sluttspel, cupen og
TVN er svart på

c) Sotra VBK sine arrangement for aldersbestemte lag

19/11 - Sotra Arena - U17.
20/11 - Sotra Arena - tredjedivisjon senior, 4. div. og U19.
18/03 - Bildøyhallen/Ågotneshallen - U15.

d) Digitalt møte mellom regionen og 10 klubbar

Ulike organiseringar og praktiske løysingar vart diskuterte.
Vanskeleg å konkludera med noko.
Ønskjeleg med fysisk møte.
Mikael deltok.

e) Norway Installation - Streaming og TV-overføring av
førstedivisjonskampar

Dette har vi ikkje fått ei ordning på.
Nils Ivar har vore i kontakt med kommunen for å finna ut av korleis
dette skal gjennomførast.
Saka står på vent.

f) Sponsoravtale med Sartor og Drange er underskriven

g) Møte med kommunen 17/08 for å få meir treningstid

Sotra VBK har fått tildelt meir treningstid på Knappskog skule.
Nils Ivar og Mikael deltok på møtet.
Oversikt over treningstidene kjem på heimesida.

h) Oversikt på helgevakter i Bildøyhallen august og september kjem på
heimesida

i) Ulike lag deltek på desse arrangementa

VestCup i Stavanger.
Åpningsturneringa i Haukelandshallen.

j) Førstedivisjonslaget har treningshelg i Sotra Arena 3. og 4. september

k) Turneringshelg i Sotra Arena 10. og 11. september for førstedivisjon



Desse laga deltek: Sotra VBK, BTSI, Rossvoll, Førde og Viking.

5/3 Økonomi

Påmeldingar til seriespel og turneringar.
Korleis er økonomien til klubben før haustsesongen.
Jens orienterer.

6/3 Innkjøp

Kva er det mest behov for?

7/3 Klubbutvikling

Nils Ivar Brennhaug reiser til Oslo der det er kurs i temaet.

8/3 Klubbutvikling (Vedlegg 1)

9/3 Påminnelse, sosiale medier i klubb og NVBF (Vedlegg 2)

10/3 Eventuelt

Mvh.
Mikael Tangen
Styreleiar Sotra Volleyballklubb



Mikael Tangen <mikael.tang1@gmail.com>

VS: Klubbutvikling kommende sesong? :-)

Mikael Tangen <leder@sotravolley.net> 10. august 2022 kl. 11:36
Til: "mikael.tang1@gmail.com" <mikael.tang1@gmail.com>

Sendt fra E-post for Windows

Fra: kate.sonstebo@volleyball.no
Sendt: onsdag 10. august 2022 kl. 09:58
Til: leder@sotravolley.net
Emne: Klubbutvikling kommende sesong? :-)

Denne e-posten sendes til volleyballklubbens/-gruppas offisielle e-postadresse samt til klubb-/gruppeleder.

Hei!

Vi i Norges Volleyballforbund begynner å bli klare for ny innendørssesong, og håper alle dere også er det. En sesong
som forhåpentligvis skal preges av at ting vi planlegger faktisk kan gjennomføres, i motsetning til de to siste årene.
Juhu! :-)

Klubbutvikling har for de fleste ikke vært et tema i pandemien, men nå er det med stor glede vi kan åpne for "vanlig
klubbutvikling" igjen. Startmøter - åh, som vi har savna det! - og andre typer prosesskvelder står igjen på agendaen. 

Som tidligere år har vi lagd en kalender. De ulike regionene har fått sine uker, og da handler det om "førstemann til
mølla" - book den datoen din klubb ønsker i den uka klubbveileder er i ditt område. Kalenderen finner du
her: Klubbutvikling - Norges Volleyballforbund

Vi kan også, som tidligere, tilby opplæring for nye styrer og/eller nye klubber/grupper. Ta kontakt om det er noe dere
ønsker som IKKE står på vår hjemmeside - sannsynligvis kan vi bidra. Vårt ønske og mål er at klubbene/gruppene
skal oppleve at klubbdrift er morsomt og givende mer enn et ork og en plage. :-)

Til slutt: Ta en sjekk på din egen "Min Idrett" samt på klubbens offisielle informasjon i KlubbAdmin. (Dere som er rene
volleyballklubber må sjekke både på klubb- og gruppenivå; vi som særforbund bruker kun gruppenivået når vi sender
ut informasjon, mens idrettskrets/NIF bruker klubbnivået. Viktig at informasjonen er riktig på begge steder.)

Vi høres! :-)

Vennlig hilsen

Norges Volleyballforbund

Kate Sønstebø

Klubbveileder

Utvikling og kompetanse

Tlf.: 41 93 37 74
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Mikael Tangen <mikael.tang1@gmail.com>

Påminnelse: sosiale medier i klubb og NVBF

post@volleyball.no <donotreply@idrettsforbundet.no> 16. august 2022 kl. 11:19
Svar til: "post@volleyball.no" <post@volleyball.no>
Til: mikael.tang1@gmail.com

Til ledere i NVBFs medlemsklubber. 

Minner om undersøkelse sendt ut før sommeren. Vi har fått noen gode tilbakemeldinger, men ønsker oss mange flere!

Her er det gode muligheter til å være med å påvirke, og til å sette fokus på dette i egen klubb!

Her er mailen som ble sendt ut 30.juni: 

Til ledere i NVBFs medlemsklubber.

Sosiale medier og kommunikasjon er en viktig del av både klubbene og NVBF sin hverdag, og her er det mye

potensiale i å nå ut til eksisterende og potensielle nye medlemmer. 

Vi ønsker derfor å invitere klubbene til kurs for å lære mer om temaet. Samtidig ber vi om tilbakemelding på

både hva dere tenker NVBF bør bli bedre på i sin kommunikasjon, og hva klubbene ønsker å lære mer om. 

Vi oppfordrer alle klubber til å utnevne en hovedansvarlig for sosiale medier / kommunikasjon. Det er viktig med god

kommunikasjon ut til eksisterende og nye medlemmer, og er derfor et felt vi ønsker at klubbene skal prioritere. Vi ønsker

derfor å invitere ansvarlig(e) for sosiale medier / kommunikasjon i klubbene til et kurs med en av våre

samarbeidspartnere som har kommunikasjon som fagfelt.

Invitasjon kommer i egen mail til de som oppføres som ansvarlige i dette skjemaet.

Ta gjerne med denne undersøkelsen på et styremøte e.l., slik at flere av klubbens styremedlemmer kan delta på

tilbakemeldingen.

OBS! Kun en besvarelse per klubb.

Link til skjema: https://www.formpl.us/form/5167273274507264

Under er spørsmålene i skjemaet presentert, slik at flere i klubben kan bidra til å svare på spørsmålene før dere sender

inn skjemaet. 

SOSIALE MEDIER I KLUBB OG NVBF

• Hvem i klubben har hovedansvar for sosiale medier / kommunikasjon utad?

Tilbakemelding til NVBF: 

• I hvilke kanaler henter klubben informasjon fra Norges Volleyballforbund?  (volleyball.no, e-post, facebook,
instagram, nyhetsbrev)

• Hvilken type informasjon forventer du å finne...på volleyball.no, via e-post, på facebook, på instagram, i
nyhetsbrev

Vedlegg 2
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• Er det andre kanaler du mener NVBF burde bruke i sin kommunikasjon?
• Hva mangler på NVBFs sosiale medier / kommunikasjons-plattformer i dag?
• Har du andre kommentarer til NVBFs kommunikasjon?

Klubbenes behov: 

• Hvilke plattformer bruker klubben i sin kommunikasjon?
• Hva mangler på klubbens sosiale medier / kommunikasjons-plattformer i dag?
• Hva ønsker klubben å formidle via sine kanaler?
• Hva ønsker dere å lære mer om innen sosiale medier / kommunikasjon ut mot medlemmene?

På forhånd tusen takk for tilbakemeldinger!

Med det ønsker vi dere alle en strålende sommer!

Vennlig hilsen

Norges Volleyballforbund


